
امیدوارم شاهد بهره برداری کامل از خط 2 متروی شیراز در همین دوره از شورا باشم

سخنان اه رازی متروی شیراز طاه رازی متروی شیراز در آئین بهره برداری از ایستشهر در آیین بهره برداری از ایست دکتر دستغیب رئیس شورای اسلام
:چنین عنوان کرد
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شهرهای ما برای مردان و با رویردی سخت افزاری ساخته شده است. شهرهای ما باید برای ضعیف ترین مردم یعن معلولان، سالمندان و کودکان ساخته ?
شوند.

ساخت پل های مرتفع تر و خیابان های عریض تر، ماشین های بیشتری را طلب م کند که این به معنای ترافی، آلودگ هوا و بیماری های بیشتر برای ?
مردم است.

شهرها را باید به سمت مردم محوری و سلامت محوری سوق دهیم تا شهروندان بتوانند بیشتر از فضای آزاد و پیاده و از حمل و نقل عموم استفاده کنند؛ ?
در آن زمان است که مردم در سلامت روان و بهداشت بیشتری خواهند بود.

ما شاهد آن هستیم که باغ شهرهای مختلف با عناوین گوناگون در حومه شهرها به وجود م آید، لذا باید رویرد را عوض کنیم تا مردم از بودن در شهر ?
.خود احساس آرامش و لذت کنند که قطعا توجه ویژه به توسعه حمل و نقل عموم در شهر ی از این موارد است

امیدوارم شاهد بهره برداری کامل از خط 2 متروی شیراز در همین دوره از شورا باشم. ?
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